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防弹插板  

亿尔

防护

Hard Armor Plate

NIJ 0101.06执行标准Standard：

250*300mm、150*200mm、150*150mm、定制Custom made尺寸Size：

单曲或多曲或平面曲率：

single or multiple curves or planeCurvature: 

包覆耐磨防水布或聚脲喷涂表面处理方式：

 Covered with wear-resistant tarpaulin or Polyurea spraySurface treatment:

     硬质插板可应对更高级别的威胁，表层面具备防水、抗污功能，曲面设计更符合人体工

程学，采用先进的复合材料制成，耐用性好，确保在长期使用过程中保持持久的性能，凭

借其轻质结构和轮廓设计，该板提供了无与伦比的舒适性和可操作性。经测试常规尺寸和

常规覆盖率下，硬质插板可以承受9枪的冲击。

      The hard plug-in board can deal with higher-level threats. The surface is waterproof 

and anti-fouling. The curved surface design is more ergonomic. It is made of advanced 

composite materials and has good durabil i ty to ensure long-term  use. Maintaining

 long-lasting performance, this board offers unparalleled comfort and maneuverability 

with its lightweight construction and contoured design.It has been tested that the hard 

insert plate can withstand the impact of 9 shots under normal size and normal coverage.

产 品 特 点

Product features: 

Square

Al2O3+PE

SiC+PE

UHMWPE

KEVLAR

150X150mm

150X200mm

Polyurea

250X300mm

250X300mm�Soft Custom�made Multiple�curves

Al2O3+�PE SiC+PE
250X300mm 280X350mm

�9�Shots
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防弹衣（战术全防服）Body armor(Tactical full protection defense)

防弹材质Material：UHMWPE、凯夫拉Kevlar

均码 魔术贴调节大小尺寸Size：

6.0kg全防服重量Full protective vest weight：

20.6m全防服防护面积Full protective protection area：

NIJ IIIA  可防御.44 Magnum 防弹等级Bulletproof level：

空尖披甲弹（JHP） 9mm Para 圆头弹（RN）/全金属披甲弹（FMJ）

NIJ 0101.06执行标准Standard：

亿尔

防护
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防弹衣（战术背心） Body armor（Tactical vest

亿尔

防护

）

      NIJ IIIA defense level, stable protective performance, light weight and comfortable

 to wear. The quick-detach modular design of the body armor ensures a safe and 

flexible fit, allowing users to operate it easily while maintaining optimal protection. 

It contains The hidden pocket can be used to store bulletproof hard boards, making its

defense level reach NIJIV, making your safety belief more powerful.

产 品 特 点

Product features: 

      NIJ IIIA防御等级，稳定的防护性能，质量轻薄，穿戴舒适，防弹衣的快速拆卸模

块式设计，确保安全又灵活的贴合，使用户能够轻松操作，同时保持最佳保护，内有

隐藏式口袋可放防弹硬板，使其防御等级可达到NIJ  IV，让你的安全得到更强大的升

华。
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防刺服Stab-proof clothing

防刺材质Material：UHMWPE、凯夫拉Kevlar

M、L、XL、XXL.....尺寸Size：

1.4-2.5Kg±0.05kg重量Weight：

20.28-0.3m  防护面积 Protection area：

12mm-25mm厚度Thickness：

产 品 特 点

Product features: 

     符合美标和欧标标准，可应对常规针刺物的威胁，

柔性结构设计，重量轻薄，穿戴舒适 ，可内穿隐蔽

性强，确保安全又灵活的贴合身体，适合所有人群。

     It complies with the American Standard Level 1 

stab-proof standard and can deal with the threat of 

conventional needle-punched objects. I t has a 

flexible structure design, is light and thin, and is 

comfortable to wear. It can be worn internally and 

has strong concealment, ensuring a safe and flexible

 fit to the body. It is suitable for all people.
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防弹头盔 Bulletproof Helmet

     PE or Kevlar material manufacturing, light and comfortable, 

easy to wear for a long time, can protect the helmet body well 

and isolate the air. The surface of the helmet body is sprayed 

with polyurea, which has a longer service life. Multi-functional

 helmet accessories, can be replaced Added a variety of tactical 

equipment,The internal heat-sealed sponge pad can effectively

 absorb the impact from the outside of the helmet body and reduce

 damage to the head.

      PE或凯夫拉材料制造，轻薄舒适，便于长时间
穿戴，盔体表面喷涂聚脲，使用寿命更长，多功能
头盔配件，可以新增多项战术装备，内部热合海绵
衬垫，能够有效吸收来自盔体外部的冲击力，减少
对头部的伤害。

产 品 特 点

Product features: 

防弹材质Material：UHMWPE、凯夫拉Kevlar

M、L、XL尺寸Size：

1.4-1.6kg±0.05kg重量Weight：
20.11m防护面积Protection area：

7-9mm厚度Thickness：

NIJ IIIA . 44 Magnum  空尖披甲弹（JHP）防弹等级Bulletproof level：

9mm Para 圆头弹（RN）/全金属披甲弹（FMJ）

NIJ 0101.06执行标准Standard：

FAST

MICH

WENDY

M88
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防弹定制品 Bulletproof custom products

产品介绍：防弹伞、防弹公文包、防弹背包、防弹窗帘等等，防弹产品均可定制。

 bulletproof umbrellas, bulletproof briefcases, bulletproof Product introduction:

backpacks, bulletproof curtains, etc. Bulletproof products can be customized.

学校 、商务 、旅行、 安保、维和、军队场景：

school, business, travel, security, peacekeeping, militaryTrial scenarios: 

 适合多场景，轻松便携 ，隐蔽的防弹性能，更多安全保护，巧妙设计特点：

 suitable for multiple scenarios, easy to carry, concealed bulletproof Features:

performance, more safety protection, clever design, easy to recycle

防弹、防破片、防刺、防爆功能：

bulletproof, anti-fragment, anti-stab, anti-explosionFunction

亿尔

防护

: 
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超高分子量聚乙烯 UHMWPE

产 品 特 点

Product features: 

      超高分子量聚乙烯纤维（UHMWPE）是目前世界最强纤维之一，它耐水、防潮、

耐腐蚀和紫外线辐射。它也有优异的耐磨性，即使在高模量下也具有高度的灵活性，

而且寿命长。

   UD布具有超高强度、超高模量、耐磨、重量轻等优异性能，抵抗力强、柔韧性

好、高冲击力。还具有耐腐蚀、耐酸碱、防晒、耐浸泡、防潮性。它被广泛用于防

弹背心、头盔、防弹板、装甲板。

        U l t r a - h i g h p o l y e t h y l e n e f i b e r ( U H M W P E ) i s o n e o f t h e 

strongest fibers in the world. It is water-resistant, moisture-proof, 

corrosion-resistant and explosion-proof radiat ion. I t also has 

excellent wear resistance and residual properties, is highly flexible 

even at high modulus, and has a long life span.

     UD cloth has excellent properties such as ultra-high strength, 

ultra-high modulus, wear resistance, light weight, strong resistance, 

good flexibility, and high impact. It also has corrosion resistance, 

acid and alkali resistance, sun protection, immersion resistance, 

and moisture resistance. I t is widely used in bul letproof vests, 

helmets, bulletproof plates, armor plates......


















































































